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Datum a místo konání: 28. 6. 2023, Kulturní dům, Lískovec 

 

Přítomní: 

Ing. Jakub Míček, náměstek primátora 

Ing. Šárka Gilarová, vedoucí odboru životního prostředí a zemědělství 

Ing. Pavel Osina, odbor územního rozvoje a stavebního řádu 

Ing. Jana Masciuchová, odbor správy obecního majetku 

Ing. Jaromír Madenský, odbor dopravy a silničního hospodářství  

Ing. Pavel Rek, investiční odbor 

 Bc. Michal Rylko, TS a.s. 

 Bc. Ivan Macek, Frýdecká skládka, a.s. 

 Tomáš Zapletal, MBA, Městská policie 

 

Za osadní výbor Lískovec: 

Adrian Hutyra 

Ing. Jiří Karlický 

Ing. Viktor Kučera 

Čestmír Palarczyk 

Sabina Řehová 

 

Program:    I. Zahájení 

       II. Diskuze 

      III. Závěr 

 

I. Zahájení 

Náměstek primátora Ing. Jakub Míček přivítal přítomné občany a představil nové členy osadního výboru, 

zástupce odborů magistrátu a městské policie. Hned v úvodu vyzval občany k pokládání dotazů týkajících se 

řešení problematiky občanů Lískovce. Za prioritní považuje řešení tématu kanalizace v obci. K této 

problematice informoval občany o projednávání stávající situace na poradách vedení města. 

 

II. Diskuze 

 

Dotaz:  

Ke kanalizaci v obci. 

 

Odpověď: p. Míček 

Dle vyjádření pana náměstka je rozhodnutí o tom, kdy a kde se bude kanalizace budovat, na rozhodnutí 

zastupitelstva města. V současné době jsou dokončovány projekty v okolních příměstských částech 

(Zelinkovice, Chlebovice, Skalice), které nejsou zcela pokryty. Tyto projekty jsou v současnosti 

dokončovány. V návaznosti budou řešeny další investiční akce. K dispozici jsou i dotační tituly pro tyto 

investice, je možno tedy financovat i cizími zdroji. Je však nutné mít dobře připravený projekt, původní 

projekty skýtají velké množství chyb a samotné reakce na ně v průběhu stavby jsou náročné a je nutné 

prodlužovat termíny ne o měsíce, ale o roky. V té chvíli je vše spojeno s doprovodným omezením pro 

občany. V momentě investiční kapacity pro projekt dojde k jeho zařazení k realizaci i v obci Lískovec. 

Termín bohužel není možné zatím stanovit. 
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Dotaz:  

Rád bych se zeptal, co to znamená v praxi? 

 

Odpověď: p. Míček 

V praxi to znamená, že bychom mohli začít někdy do pěti let. Rozhodnutí je na zastupitelstvu města. Je to 

hrubý odhad vzhledem k tomu, kolik akcí je v současnosti realizováno a kolik se jich bude chystat.  

 

Odpověď: p. Rek 

Projektová příprava se odhaduje minimálně na dva roky. Původní projekt je neplatný. Projektová příprava 

začne po dokončení kanalizace v okolních částech obce. 

 

Dotaz:  

P. Míčku, rád bych se zeptal, co to znamená v praxi. Na konci je kolaudace realizace a na začátku je výběrové 

řízení na projektanta. Jaká prodleva by mohla být mezi tím. V současnosti nemáme vyhlášeno ani výběrové 

řízení na projektanta, na druhé straně je zde kolaudována lokalita. Reálně se tedy bavíme o pěti až sedmi 

letech? 

 

Odpověď: p. Míček 

Vše se odvíjí od kapacity úřadu. V současné době jsou realizovány tři projekty kanalizace v příměstských 

čátech.  

 

Dotaz:  

Bydlím mezi Hájkem a Novou osadou, kde je zóna rychlosti 30km/hod., je zde rovněž zákaz vjezdu, přesto 

je tady velký provoz, zákaz vjezdu je porušován. 

 

Dotaz:  

Kolem mého domu jezdí kamiony, nedodržuje se v obci rychlost 50km/hod. Chodí tam děti. Chtěli bychom 

přechod zajistit městskou policií.  

 

Dotaz:  

Autobusy jezdí rychlostí 40km/hod. v oblasti kde je povolená rychlost 30km/hod. 

 

Dotaz:  

Kontejnery u hřbitova. 

 

Odpověď: p. Míček 

Kontejnery mohou jezdit postupně, po kontrole zápisů osadního výboru byly tyto dotazy před časem již 

řešeny a apelovalo se na to, aby v této věci došlo k nějakým změnám. Odpovědět by mohl pan předseda, 

kterému předávám slovo. 

 

 

 

 



  
 

Magistrát města 
Identifikace dokumentu: 
Zápis ze setkání občanů Lískovce 

Strana 3 

 

Frýdku-Místku 

 
Odbor: 
kancelář primátora 

 

Autor, pracovní funkce:   
Karin Braunová, asistentka 
náměstka primátora 
 

Datum 

pořízení:  

 

28. 7. 2023 

    

    

    

    

 

 

Odpověď: p. Hutyra 

Přivítal všechny přítomné a poděkoval za účast. Dle jeho vyjádření osadní výbor pravidelně informuje  

o projektu kanalizace, zároveň bylo rozjednáno několik menších projektů, které by mohly být realizovány 

v dřívější době, než bude řešena kanalizace. Co se týká rychlosti v obci, pak názory na změnu se různí. 

V minulosti již bylo řešeno s městem i s policií, která se již k tomuto vyjadřovala, budeme nadále zasílat své 

požadavky. Budeme usilovat o zabezpečení přechodu městskou policií, popř. můžeme podat žádost na 

zpomalovací pruhy, na toto byly již uvolněny finanční prostředky osadního výboru. Jako možnost se nabízí 

i zpomalovací zařízení s radarem, toto bylo jednáno s městem. Kontejnery u hřbitova jsou v řešení, 

upravoval se projekt. Jsou zde i menší projekty, jako osvětlení u kapličky K Hájku, časté dotazy jsou 

k fotbalovému hřišti, rekonstrukce kabin, klubovny na fotbalovém hřišti, toto také komunikujeme s městem, 

které je pro to přístupné. Jsou plánovány další menší projekty, které by v dohledné době mohly vzniknout, 

ty nákladnější mohou trvat delší dobu. Ještě bych se rád vyjádřil k chodníkům, aktuálně se pracuje na 

chodníku mezi hřbitovem a Hájkem, akce bude etapovaná, z důvodu majetkoprávních záležitostí. Budu rád 

za všechny podněty od občanů, které se budeme snažit řešit. 

 

Dotaz: 

K informovanosti na nástěnkách a místnímu rozhlasu. 

 

Odpověď: p. Hutyra 

Nástěnky jsou pravidelně aktualizovány. Visí zde kontakty na město, informace pro občany. Stejně tak je na 

stránkách města k dispozici přístup na webové stránky. Nejaktivněji jsou udržovány sociální sítě.  

 

Odpověď: p. Míček 

Informoval k provozu webových stránek a k aktualizování informací na nástěnkách v obci. 

 

Dotaz: 

Dotaz se týká chodníků. Kdy se začne stavět chodník.  

 

Odpověď: p. Madenský 

Realizace proběhne nejdříve v příštím roce. Bude realizováno po částech. 

 

Dotaz: 

K realizaci chodníků proběhla debata k hodnotě pozemků, které mají být vykoupeny. 

 

Odpověď: p. Masciuchová 

Dotaz se týká prodeje pozemku, vždy se postupuje podle znaleckého posudku. Za ty dva roky, jak již bylo 

řečeno, je cena pozemku jiná. Poptáváme znalce,  který určí cenu za m2. Na pozemcích mohou být inženýrské 

sítě, které znehodnocují pozemek, může to být pozemek, který patří do jiného územního plánu, to vše může 

cenu pozemku ovlivnit. Přesná cena se určuje: 

1. záměr, že se bude pozemek prodávat 

2. v další fázi je poptáván znalec, který cenu odhadne 

3. je navázán kontakt se zájemci, kdy jim tato cena může být předložena. 
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Dotaz: 

Ke kosení trávy. Žádost o vznesení podnětu, zda by bylo možné kosit častěji. 

 

Odpověď: p. Gilarová 

Požádala o upřesnění lokality, o jakou komunikaci se jedná.  

 

Odpověď: p. Hutyra 

V posledním zápisu osadního výboru byl dán podnět k posekání zeleně u kulturního domu. 

 

Dotaz: 

V místě komunikace k Marlence. Jaká je četnost kosení trávy. V letošním roce byla tráva hodně vysoká.  

V cestě stojí kontejnery, kdo rozhoduje o umístění kontejnerů. 

 

Odpověď: p. Hutyra 

Žádný podnět osadnímu výboru zatím nebyl předložen.  

 

Odpověď:p. Gilarová 

Vyjádřila se k dotazu, kdy prvním dotazem byla seč silničních příkopů. Technické služby mají podle 

smlouvy nastavenou četnost sečení, obvykle to jsou dvě až tři seče. V minulých letech to bylo dostatečné. 

Letošní rok je mimořádný, co se týká počasí a růstu trávy. Byly zaznamenány stížnosti z více lokalit. 

Vzhledem ke stavu se setkáváme k tomuto tématu pravidelně a snažíme se reagovat na tyto podněty. Bylo 

tedy vyhodnoceno, že situaci je nutno přizpůsobit aktuálním podmínkám. Rádi bychom četnost sečí navýšili. 

Druhým dotazem byly vozy Frýdecké skládky, které neprojedou určitými úseky silnic, toto je rovněž 

v řešení. V tomto směru jsme dohodnuti, že řidiči Frýdecké skládky budou hlásit lokality, ve kterých mají 

problém s příjezdem svozových vozidel a my to následně budeme řešit. Mnohdy jsou to dřeviny zasahující 

ze soukromých pozemků. Tyto pak předáváme na ODaSH a tam musí dojít k dohodě s vlastníky těchto 

pozemků. Ne vždy je toto jednoduché. Co se týká kontejnerů, k zahradkářským osadám byly přiděleny 

nádoby, snažíme se, aby odpad nekončil v lese. Nicméně problém umístění nádob je velmi problematický, 

ne vždy se jendá o pozemky města. Co se týká okresních cest, tam vyzýváme kolegy z dopravy nebo přímo 

správce silnic. Pokud to hraničí s omezováním silničního provozu, pak nám jsou zasílány i upozornění 

městské policie. 

 

Dotaz: 

Jak to tedy bude vypadat s přechodem. Přechod je nepřehledný. Nedodržuje se rychlost, není možné 

dobrzdit. 

 

Odpověď: p. Zapletal 

Personalisticky zatím nelze zajistit. Priority, které jsou ve městě, s ohledem na počet lidí na směně, musí být 

pokryty přechody ve městě. Snažíme se o zajištění souboru přednášek pro děti o bezpečnosti na silnici, 

dopravního desatera. Myslíme si, že pokud by se našel dobrovolník, který by měl zájem o výpomoc, bude 

možné ho zaplatit.  
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Dotaz: 

Rádi bychom toto dali do zápisu. Oslovit někoho, kdo by byl ochoten toto pravidelně zajišťovat. Mohl by 

někdo z města poslat oficiální vyjádření, proč zde nemůže být zpomalující semafor. Zatím nám nebyl sdělen 

důvod. 

 

Odpověď: p. Míček 

Toto téma bylo probíráno. Semafor by byl jednodušší, ale bohužel toto nebylo schváleno. Řešením je 

instalace zpomalovacích pruhů. Vše je potřeba řešit legálně. 

 

Dotaz: 

Vzkaz od dětí. Nedostatek chodníků, špatně se chodí přes přechod, málo prvků na hřišti na hraní. Chybí 

společenské akce.  

 

Odpověď: p. Hutyra 

Mohly by být dodány workoutové prvky. Chodníky budou postupně dokončovány. Co se týká společenských 

akcí, pak proběhl dětský den, osadní výbor spolupracoval na akci „Lískovecká desítka“, v létě bude probíhat 

letní kino na fotbalovém hřišti.  

 

Dotaz: 

Dotaz ohledně kanalizace. 

 

Odpověď:p. Gilarová 

Jsou tři možnosti, buďto se napojíte na veřejnou kanalizaci, pokud je vybudovaná, další v řadě je vybudování 

čistírny odpadních vod s odvodem buďto do podzemí nebo do vodoteče a třetí možností je bezodtoká jímka. 

Pokud není k dispozici veřejná kanalizace a vybudujete si čistírnu odpadních vod, pak vám bude poskytnuta 

dotace. 

 

Dotaz: 

K sečení trávy. Bylo by možné, aby TS zakoupily další traktor. Na celý Frýdek-Místek je jen jeden řidič. 

 

Odpověď: p. Míček 

Za město je to řešeno tak, že se objedná služba u TS. Zhodnocení nákupu dalšího traktoru je na posouzení 

TS. My se snažíme predikovat počet sečí, které budou potřeba. Pokud ale nastane mimořádná situace jako 

tato je potřeba to řešit. 

 

Odpověď: p. Rylko 

Jak se vyjádřil pan náměstek, k dispozici je jen jeden stroj, pokoseno bylo v termínu. Pokud by se trvalo na 

navýšení termínů, které ale nelze určit pro každý rok stejně, je možné o tom jednat. 
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Dotaz: 

Přibyly značky konec Lískovce, kolem fotbalového hřiště se jezdí 90km/hod. Řešením je přidání značky 

„Dej přednost v jízdě“. 

 

Odpověď: p. Madenský 

Situaci prověříme a dáme podnět k prošetření. 

 

Dotaz: 

Bylo by možné zpevnit plochy pro parkování.  

 

Odpověď: p. Míček 

Toto je ve správě OSOM, budeme se tím zabývat. 

 

Dotaz: 

Rád bych se zeptal zástupců města, jestli je zpracovaná studie finančního porovnání ničení cest, bylo 

v minulosti řešeno s panem Madenským. Ve většině případů bylo řešeno kladně, stav cest v Lískovci je 

takový, že jsou nejvíce zatěžovány auty Frýdecké skládky. Jsou velké a těžké a přejíždějí přes mostky se 

zákazovými značkami. Frýdecké skládky bych se rád zeptal, jestli dalo k porovnání zatěžování malými auty 

oproti těch velkých.  

 

Odpověď: p. Míček 

Studie vypracovaná není, jedná se o zajímavý podnět. 

 

Odpověď: p. Macek 

Toto je otázka na konkrétní případy. Nedokážu úplně říct, kolikrát by se muselo otočit malým autem  

a kolikrát velkým. Cesty se níčí z toho důvodu, že jsou špatně sjízdné nebo úzké nebo mají povolenou 

krajnici. Nejlepší přístup by byl ten, kdyby všichni občané dotáhli nádoby k hlavní silnici a svozová firma 

jen projede tam a zpátky. Pokud chceme být konkurenceschopni, pak musíme mít k dispozici velká auta.  

 

Dotaz: 

K pyrolýze. Jak to vypadá p. Míčku s pyrolytickým spalováním a úvahami, že Frýdecká skládka bude první, 

která bude mít experimentální pyrolytické spalování odpadů. 

 

Odpověď: p. Míček 

Pyrolýza je zatím v počátcích. Frýdecká skládka, město a VŠB spolupracují na tom, jakým způsobem by se 

daly využívat odpady a jedna z těchto variant je i pyrolýza. Nicméně stále je postavena jenom jedna jednotka, 

která je ve vlastnictví VŠB, na které se to testuje. V současné době dochází ke změnám, co se týká nakládání 

s odpady. Na výzkumu se pracuje. V Lískovci pyrolýza nebude, nedovoluje to územní plán.  
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Dotaz: 

Vyhloubení strouhy. Zda by strouha šla vyhloubit více. Drží se tam voda. 

 

Odpověď: p. Hutyra 

Pro čištění a prohlubování můžeme dát jako osadní výbor podnět.  

 

Dotaz: 

Zda je v plánu do konce roku udělat ještě jedno sezení. Toto je po třech letech. 

 

Odpověď: p. Hutyra 

Pravidelně každý měsíc zasedá osadní výbor s občany a je možno se těchto účastnit. V případě dotazů 

kontaktujte členy osadního výboru. 

 

 

III. Závěr 

Pan náměstek poděkoval občanům za účast a těší na další setkání s občany. Do konce roku by mohly 

proběhnout „Hovory s občany“ ještě jednou. Popřál všem hezký den a ukončil setkání.  

 

 

 


